

Award Information:

Funding Opportunity Title: U.S. Embassy Algiers PAS Call for Concept Notes

Deadline for Applications: TBD

Maximum for Each Award: \$50,000.00

Description:

The U.S. Embassy Algiers Public Affairs Section (PAS) of the U.S. Department of State is pleased to announce an open competition for concept notes for projects that would address societal issues in rural and developing areas.

Funding Areas:

This funding opportunity aims to strengthen ties between the United States and Algeria through projects that would assist government, civil society, private sector, community groups, and individuals in engaging vulnerable or underprivileged individuals in activities that benefit their local communities and prepare them to become future community leaders.

Respected community leaders, women, youth, religious figures, social workers, and educators are key groups to consider as project audiences.

Priority Program Areas may include, but are not limited to:

- Building safe and resilient communities.
- Promoting youth activism
- Strengthening media professional capacities on reporting and promoting fact-checked news.
- Amplifying positive voices, especially as a means to counter negative or hateful ideology and messages.

Eligible Projects Applicants:

- Local civil society organizations;
- Organizations that work with vulnerable populations (e.g., local youth organizations, youth houses);
- Schools or universities;
- Media outlets;
- Local municipalities

Concept Note Submission Information:

Concept note requirements: The project abstract must include the following items:

- Project basics, including title, project length, location, and site;
- Project budget estimate in U.S. dollars;
- Project applicant information, including contact information, and legal status;
- Project Purpose that summarizes the project objectives and desired results (500 words max);

Contact Information:

For initial inquiries and consultation, please reach out to PASAlgiersYouth@state.gov. Please submit project concept notes by **06/15/2021** to Algiers_Grants@state.gov

معلومات عن المنحة:

عنوان المنحة: دعوة قسم الشؤون العامة بسفارة الولايات المتحدة الأمريكية بالجزائر لتقديم ورقة مشاريع.

آخر أجل للتقديم:

الحد الأقصى لكل منحة: 50.000 دولار.

التوصيف: يسر قسم الشؤون العامة بسفارة الولايات المتحدة بالجزائر بوزارة الخارجية الأمريكية أن يعلن عن مسابقة مفتوحة لتقديم ورقة مشاريع خاصة بالمشاريع التي من شأنها معالجة القضايا المجتمعية في المناطق النامية والريفية.

مجالات التمويل: تهدف فرصة التمويل هذه إلى تعزيز الروابط بين الولايات المتحدة والجزائر من خلال المشاريع التي من شأنها مساعدة الحكومة والمجتمع المدني والقطاع الخاص ومجموعات المجتمع والأفراد في إشراك الأفراد المحرومين في الأنشطة التي تفيد مجتمعاتهم المحلية وتهيئهم ليصبحوا قادة مجتمع في المستقبل.

يعتبر قادة المجتمع المحليون والنساء والشباب والشخصيات الدينية والأخصائيون الاجتماعيون والمعلمون مجموعات رئيسية يجب اعتبارها جماهير لهذا المشروع:

قد تشمل مجالات البرنامج ذات الأولوية ، على سبيل المثال لا الحصر:

- بناء مجتمعات آمنة وقادرة على الصمود.
- تعزيز نشاط الشباب في المجتمعات المحلية
- تعزيز القدرات المهنية الإعلامية على نقل الأخبار المحققة من الوقائع والترويج لها.
- تضخيم الأصوات الإيجابية، لا سيما كوسيلة لمواجهة الأيديولوجيا والرسائل السلبية أو البغيضة.

الهيئات المؤهلة للتقديم للمشاريع:

- منظمات المجتمع المدني المحلية.
- المنظمات التي تعمل مع الفئات الضعيفة من السكان (مثل منظمات الشباب المحلية وبيوت الشباب).
- المدارس أو الجامعات.
- وسائل الإعلام.
- البلديات المحلية.

معلومات عن التقديم لورقة المشاريع:

متطلبات ورقة المشاريع: يجب أن يتضمن ملخص المشروع العناصر التالية:

- أساسيات المشروع، بما في ذلك العنوان وطول المشروع والموقع.
- تقديرات ميزانية المشروع بالدولار الأمريكي.
- معلومات مقدم طلب المشروع، بما في ذلك معلومات الاتصال والوضع القانوني.
- غرض المشروع الذي يلخص أهداف المشروع والنتائج المرجوة (500 كلمة كحد أقصى).

معلومات الاتصال:

للاستفسارات والاستشارات الأولية، يرجى التواصل مع PASAlgiersYouth@state.gov يرجى إرسال ورقة المشروع إلى Algiers_Grants@state.gov وذلك قبل تاريخ: 15 جوان 2021